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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de 29 noiembrie   2011  în  

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Doamnelor şi domnilor, 
Înainte de a trece la dezbatere punctelor înscrise pe ordinea de zi, aş vrea să-i dau 

cuvântul domnului Prefect – Băcală Mircea pentru a vă spune câteva cuvinte.  
 
 
Domnul Prefect Băcală Mircea – Instituţia Prefectului Judeţului Timiş  

 Bună ziua tuturor şi vă informez că este pentru prima dată, de când mă aflu în 
funcţia de Prefect,  când particip la şedinţa ordinară a plenului  Consiliului judeţean Timiş, 
iar cu această ocazie vreau să vă invit să participaţi pe 1 Decembrie la sărbătorirea Zilei 
Naţionale a României. Pentru omagierea acestei zile am depus un efort toţi, şi aici mă 
refer atât la consiliul judeţean cât şi la Primăria Timişoara, iar dacă aveţi posibilitatea să 
participaţi ne-aţi face o mare onoare şi bucurie în acelaşi timp.  

Vă mulţumesc şi vă doresc în  continuare, o zi bună.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Omagierea zilei de 1 Decembrie va începe cu depunerea coroanelor la 

monumentul soldatului din Parcul Central  continuă cu o defilare a institutiilor militare din 
Timişoara pe B-ul Republicii şi apoi va avea loc pe parcursul zilei un  întreg  program de 
activităţi cu această ocazie.  

Cu aceste precizări, declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş 
şi vă anunţ că sunt prezenţi un număr de 32 consilieri judeţeni din 34 consilieri judeţeni în 
funcţie. Lipseşte doamna Gaita Oana şi domnul Matei Viorel.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 318/23.11.2011 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei. 
1) -  Proiect de hotărâre privind alegerea unui membru în Comisia de validare. 
2) -  Proiect de hotărâre privind validarea mandatelor unor consilieri judeţeni şi 

modificarea componenţei unor comisii de specialitate. 
3) -  Întrebări, interpelări. 
4) -  Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea „Agendei principalelor 

manifestări cultural-artistice şi sportive”. 
5) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al Judeţului Timiş şi a 

bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii publice pe anul 2011. 
6) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii C.J.T nr.112/2011. 
7) -  Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii C.J.T nr.113/2011 privind 

finanţarea unor structuri sportive. 
8) - Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru promovarea proiectului 

„Muzeul viu al Satului Bănăţean” din Timişoara”. 
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9) - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la proiectul „FARINN – Facilitarea 
Inovării Responsabile”.  

10) -  Proiect de hotărâre privind însuşirea apartenenţei la domeniul public al judeţului 
Timiş a construcţiei „Depozit de deşeuri nepericuloase” din comuna Ghizela, 
judeţul Timiş. 

11) - Proiect de hotărâre privind prelungirea dării în folosinţă gratuită a unor imobile 
către Muzeul Banatului Timişoara. 

12) -  Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unui spaţiu către Biblioteca 
Judeţeană Timiş. 

13) - Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a unui autovehicul pentru 
transport şcolar. 

14) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori de transport rutier. 

15) - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare 
ale instituţiilor publice de cultură de interes judeţean. 

16) -  Diverse.  
 
Dacă mai aveţi alte puncte pentru a fi înscrise pe ordinea de zi?  
Dacă nu, supun la vot ordinea de zi.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 28  voturi „pentru” din partea 

domnilor/doamnelor  Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha 
Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio Leontin, Eftimie Mariana, Hehn 
Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian, Nodiţi 
Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu Vasile, 
Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta.  

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 31 octombrie  2011 .  
Dacă sunt discuţii?  
Dacă nu, supun la vot procesul-verbal al şedinţei ordinare din 31 octombrie 2011. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 

31 octombrie 2011 cu 32 voturi „pentru” din partea domnilor/doamnelor Băcanu Horia, 
Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, 
Cârceie Marius, Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan 
Lelica, Cutu Dorin, De Maio Leontin, Eftimie Mariana, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Emilia, Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca 
Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, 
Suciu Matei, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan şi Tiuch Cătălin.  
  

Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind alegerea unui membru în Comisia 
de validare. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Întrucât la pct. 2 din ordinea de zi urmează să validăm mandatele unor noi 

consilieri judeţeni, se impune să alegem un membru în Comisia de validare a cărei 
componenţă s-a modificat prin încetarea mandatului de consilier judeţean a Dlui. Moza 
Ovidiu Samuilă.  

Cum Dl. Moza Ovidiu a fost reprezentantul PDL în cadrul Comisiei de validare, 
considerăm că PDL este îndreptăţit să formuleze propunere.  

În acest sens, în numele grupului PD-L venim cu propunerea ca în această 
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Comisie de validare să fie ales Dl.Preunca Daniel  
Dacă sunt şi alte propuneri? 
Dacă sunt discuţii? Dacă nu,  supun la  vot propunerea  privind alegerea în 

Comisia de validare a domnului Preunca Daniel.   
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 32 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, Negoiţă Adrian, 
Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Răvăşilă Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan, 
Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan şi Tiuch 
Cătălin şi o abţinere din partea domnului Preunca Daniel.  

 
 

Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind validarea mandatelor unor 
consilieri judeţeni şi modificarea componenţei unor comisii de specialitate. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
PDL – Organizaţia judeţeană Timiş a propus validarea mandatelor Dlui. 

Chiforeanu Ion şi Dlui. Grecu Marian care sunt supleanţi pe lista PDL, au, şi în prezent, 
calitatea de membrii în PDL şi au susţinerea politică a acestui partid.  

În aceste circumstanţe, rugăm Comisia de validare şi pe Dl. Secretar să se retragă 
pentru examinarea cererii de validare şi formularea de propuneri plenului şedinţei.  

În intervalul creat, rog candidaţii să-şi prezinte CV-urile.  
 
Domnul Chiforeanu Ion  
Buna ziua,  
Despre mine vă pot spune că sunt născut la data de 27 ianuarie 1955, am urmat 

cursurile liceale în Constanţa, apoi în cadrul Universităţii din Bucureşti am absolvit 
Institutul Teologic, iar în cadrul Universităţii Politehnica am absolvit cursurile 
postuniveristare la Facultatea de Management, Resurse Umane, Financiare şi Marketing. 

Vorbesc engleza şi spaniola. Funcţionez ca director în cadrul fundaţiei Speranţa 
României – ca membru fondator din 1990. Sunt căsătorit şi am 3 copii.  

Sunt membru PD-L. După ce ANCD a încetat toată echipa de acolo a venit – aripa 
evanghelică – spre Partidul Democrat Liberal. Da,  este vorba de Alianţa Naţională 
Creştin Democrată pe care domnul Ciorbea a fondat-o şi toţi cei care am fost acolo am 
venit spre PD-L într-un parteneriat care şi astăzi funcţionează. Vă mulţumesc! 

 
Domnul Grecu Marian 
Bună ziua, 
Dupa cum aţi aflat, mă numesc Marian Grecu, sunt năcut în 30 septembrie 1956 

în municipiul Lugoj, iar în prezent locuiesc în Timişoara. Am absolvit şcoala generală în 
comuna Margina, liceul la Timişoara. Am absolvit Facultatea de Economia Comertului şi 
Turismului şi Serviciilor la Universitatea de Vest.  În prezent lucrez la Asociaţia de 
Dezvoltare Intercomunitară  Apă Canal Timiş. Sunt membru în PD-L din anul 2006. Sunt 
căsătorit şi am 3 copii.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Mulţumesc celor doi colegi pentru prezentarea CV-urilor. Domniile lor vin să 

completeze componenţa consilierilor judeţeni din cadrul  PD-L în Consiliul judeţean 
Timiş.  

În acest moment Comisia de validare verifică procedurile şi documentele pentru a 
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vedea dacă sunt conform legislaţiei şi a Regulamentului Consiliului Judeţean Timiş.  
Iată că se întoarce Comisia de validare şi îl rog pe preşedintele acestei comisii să 

dea citire procesului verbal.  
 
Domnul consilier judeţean Dorin Hehn 

           PROCES – VERBAL privind propunerea de validare a mandatelor unor consilieri 
judeţeni. 
 Comisia de validare, procedând la examinarea cererii de validare nr. 63/2011, 
depusă de Partidul Democrat Liberal – Organizaţia judeţeană Timiş, a constatat 
următoarele: 
 Prin cererea depusă s-a solicitat validarea mandatelor Dlui Chiforeanu Ion şi Dlui 
Grecu Marian, supleanţi pe lista PDL, urmare încetării mandatelor de consilieri judeţeni, 
prin demisie, a Dlui Moza Ovidiu Samuil şi Dlui Stancu Traian. 
 Verificându-se Lista Partidului Democrat Liberal din Buletinul de vot pentru 
alegerea Consiliului judeţean Timiş la alegerile din 01 iunie 2008, s-a observat că 
următorul supleant pe listă este Dl. Lelescu Tiberiu Procopie înscris la poz. 19 care, însă, 
a renunţat la validarea mandatului, aşa cum rezultă explicit din cererea anexată. 
 În aceste circumstanţe s-a constatat că următorii supleanţi înscrişi la poz. 20 şi 21 
sunt Dl. Chiforeanu Ion şi Dl. Grecu Marian. 
 Întrucât, potrivit prevederilor Legii nr. 67/2004 pentru alegerea autorităţilor 
adminstraţiei publice locale, cu modificările şi completările ulterioare, şi Legii 
administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, nu există motive pentru invalidarea mandatelor, propunem validarea 
mandatelor de consilieri judeţeni a Dlui Chiforeanu Ion şi respectiv a Dlui Grecu Marian. 
 Încheiat azi 29.11.2011. Semneaza pentru Comisia de validare – Hehn Dorin – 
preşedinte, Sarmeş Dan, Matei Suciu, Tiuch Cătălin şi Preunca Daniel.  
 
          Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
          Mulţumesc domnule preşedinte. În aceste condiţii, supun plenului consiliului 
judeţean, validarea în calitatea de consilier judeţean a domnului Chiforeanu Ion.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat validarea în calitate de consilier judeţean a 
domnului Chiforeanu Ion cu 33 voturi „pentru” din partea domnilor/doamnelor Băcanu 
Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cândea 
Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio Leontin, Eftimie Mariana, Hehn 
Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc 
Constantin, Preunca Daniel Răvăşilă Florin, Rotărescu Vasile,  Sarmeş Dan, Sasca 
Viorel, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin  

 
Supun plenului consiliului judeţean, validarea în calitatea de consilier judeţean a 

domnului Grecu Marian 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat validarea în calitate de consilier judeţean a 

domnului Grecu Marian  cu 32 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Băcanu 
Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cândea 
Dorin, Cârceie Marius, Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio Leontin, Eftimie Mariana, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Emilia, Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca 
Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, 
Suciu Matei, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin  
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Prin urmare, având în vedere că cei doi domni au fost validaţi în calitatea de 
consilieri judeţeni, am să-l rog pe domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş  
să trecem la procedura de depunere a jurământului.  

 
Domnul Chiforeanu Ion  
Subsemnatul Chiforeanu Ion, depun în faţa Consiliului Judeţean Timiş, în 

conformitate cu art. 32 alin. (1) din Legea administraţiei locale nr. 215/2001 republicată, 
următorul:  

Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu bună credinţă tot ceea ce stă în 
puterile mele şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Timiş.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumesc domnule Chiforeanu Ion. Rog pe domnul Grecu Marian să depună 

şi domnia sa jurământul.  
 
Domnul Grecu Marian 
Subsemnatul Grecu Marian,  depun în faţa Consiliului Judeţean Timiş, în 

conformitate cu prevederile  art. 32 alin. (1) din Legea administraţiei locale nr. 215/2001 
republicată, următorul:  

Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu bună credinţă tot ceea ce stă în 
puterile mele şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Timiş.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă rog să-mi permiteţi să felicit pe cei doi domni, de acum colegii noştri în consiliul 

judeţean, ocazie cu care le transmit  „Bun venit! „ şi sper că vom merge mai departe în 
echipa consilierilor judeţeni pentru a aproba şi a realiza hotărârile pe care le dezbatem şi 
le găsim rezolvare prin deciziile noastre. 

Având în vedere că au existat posturi vacante în cadrul comisiilor de specialitate, 
grupul consilierilor PD-L, luând în calcul prezenţa celor doi noi colegi, propunem plenului 
consiliului judeţean o nouă realocare, astfel:   

În locul domnului Stancu Traian – membru în Comisia de urbanism să fie trecut 
domnul consilier judeţean Bojin Mihăiţă, iar în locul domnului Bojin Mihăiţă – la Comisia 
de cultură, învăţământ, tineret şi sport să fie trecut domnul Chiforeanu Ion.  

La Comisia de administraţie, în locul domnului Moza Ovidiu să fie trecut domul 
Grecu Marian.  

Aceaste sunt propunerile noastre şi aş vrea să ştiu dacă sunteţi de acord cu 
aceasta.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Să înţeleg că faceţi un amendament la proiectul de hotărâre.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, este un amendament pe care îl fac acum la proiectul de hotărâre pe care 

dumneavoastră îl aveţi în faţă.   
Dacă sunt discuţii faţă de acest amendament? 
Dacă nu, vă supun la vot amendamentul?  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, , Milutinovici Emilia, Negoiţă Adrian, 
Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu 
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Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran Sorin, 
Szatmari Ştefan,  Tiuch Cătălin.  

 
Amendamentul fiind aprobat, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Milutinovici Emilia, Negoiţă Adrian, 
Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu 
Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran Sorin, 
Szatmari Ştefan,  Tiuch Cătălin.  
 

 
Punctul nr. 3 – Întrebări, interpelări 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt întrebări, interpelări? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Având în vedere ultimele evenimente care s-au petrecut şi mai ales, informaţia 

care a apărut ieri  referitor la condamnarea domnului Iancu, aş dori să ne faceţi câteva 
precizări  referitor la discuţiile purtate cu domnia sa.  Mă gândesc la nivelul de aşteptare 
al suporterilor de la Poli care este foarte ridicat. Aceştia au înţeles că deja  s-a „bătut 
palma” că deja noi preluăm. Ei cred că lucrurile sunt deja rezolvate, însă sunt departe de 
a fi aşa. Situaţia apărută ieri complică şi mai mult lucrurile, şi chiar ne pune într-o lumină 
proastă. Aş vrea să ne faceţi o informare în acest sens şi poate vom stabili un mod de a 
acţiona.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 

           Îmi cer scuze că intervin, însă aş vrea să-i rog pe băieţii care se ocupă de votul 
electronic să fie atenţi că nu se înregistrează corect.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Ce s-a întâmplat? Cred că este corect votul pentru că noi suntem prezenţi 34, 

domnul Marcel Mihoc nu este în sală, deci au votat aşa cum este şi afişat 33.  
Bun, revenim la intervenţia domnului consilier judeţean Viorel Sasca şi aş vrea să 

vă spun că săptămâna trecută am avut o întâlnire cu reprezentanţii conducerilor  celor 4 
partide prezente atât în consiliul local, cât şi în consiliul judeţean, respectiv domnul 
Ciuhandu – reprezentant PNTCD, domnul Bojin – reprezentant PSD, domnul Robu – 
reprezentant – PNL şi subsemnatul – reprezentant PD-L care împreună am decis să 
facem o ofertă către acţionariatului societăţii care gestionează pe Poli în acest moment, 
pentru preluarea a 51% din acţiunile întregului acţionariat .  

Această ideea a plecat de la faptul că experienţa din  baschet a fost favorabilă, şi 
apoi sunt 90 de ani de când există Clubul Politehnica, un simbol al Timişului şi al 
Banatului. Situaţia dificilă în care se află acest club ne-a îndemnat pe toţi patru să 
încercăm să găsim o soluţie pentru rezolvarea acestei situaţii. În acest sens, am făcut o 
propunere, nu scrisă, ci doar am discutat-o cu reprezentantul acţionariatului – 
preşedintele clubului – căruia i-am propus să intrăm în negocieri pe această temă.  Ieri, 
acţionariatul a fost prezent la Timişoara, am discutat într-o primă rundă de negocieri şi 
am remarcat faptul că s-a acceptat, din partea dânşilor, preluarea a 51% din acţiuni de 
către consiliul judeţean, consiliul local şi Universitatea Politehnica Timişoara,  urmând ca, 



 7

şi acest lucru am cerut în mod imperativ, declanşarea unui audit la nivelul societăţii 
respective, precum şi a unei proiecţii de buget pentru anul viitor.  

Discuţiile au decurs în termeni civilizaţi şi s-au încheiat cu observaţia că se 
declanşează auditul, vedem care este lista datoriilor şi după ce avem toate elementele 
vom veni în faţa consiliului judeţean, a consiliului local, precum şi în faţa senatului 
universităţii cu propunerea de a intra în această societate cu obligaţia clară de a avea 
51% din acţiuni.  

În această situaţie ne aflăm azi. Ieri, am văzut şi noi acea ştire care anunţa 
condamnarea domnului Iancu, a  fratelui domniei sale şi a altui acţionar care este acolo. 
Nu cunoaştem cauzele, nu au legătură cu clubul, nu este problema noastră directă, dar, 
cu toate acestea, este o problema indirectă şi cred că, din contră, faptul că noi am venit 
înainte de această sentinţă, cu încercarea de a salva acest club, prin intervenţia 
administraţiilor şi a comunităţii pentru un simbol cum este Clubul Poli, eu zic că lucrurile 
nu se complică ci se simplifică. Spun acest lucru pentru că ajungem la final, după ce se 
face această analiză, să venim în faţa celor două consilii şi a senatului, cu o propunere 
prin care comunitatea să devină majoritară, şi de ce nu, să  fie reprezentată prin Clubul 
Poli, problema va fi mult mai simplă.  

Ceea ce pot să spun este că nu s-a angajat cu nimic nici consiliul judeţean, nici 
consiliul local şi nici senatul universităţii. Sunt doar negocieri, iar la final discuţiile vor fi 
transparente şi toată lumea va şti care este decizia negocierilor.  Aşteptăm rezultatul unui 
audit care să clarifice situaţia atât juridică, cât şi financiară, a tuturor problemelor care se 
află în societatea ce gestionează în acest moment Clubul Poli.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Domnule preşedinte, cine va face acest audit şi cred că, pentru a fi siguri de 

rezultatul acestui audit, ar trebui ca firma care realizează auditul să fie agreată şi de noi.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Deci, cu siguranţă firma va fi agreată atât de consiliul local cât şi de consiliul 

judeţean pentru că este în interesul nostru să cunoaştem absolut toate problemele care 
sunt în acest moment în societatea respectivă.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Spuneam că lucrurile se complică datorită faptului că domnul Iancu are această 

condamnare. Dacă această condamnare rămâne definitivă nu ştiu cu cine mai colaborăm 
în continuare. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În acest moment, noi nu cunoaştem sentinţa dacă este executorie sau nu, dacă 

are drept la recurs la Curtea de Apel, dacă se declanşează o altă procedură, etc. Eu zic 
că e bine că noi ne-am gândit la această soluţie înainte de a şti de condamnarea domniei 
sale, care până la urmă este o întâmplare neplăcută din punct de vedere al imaginii. Noi 
ne-am gândit la comunitate şi nu la întâmplarea în care poate să apară domnul respectiv. 
          Domnul secretar ne anunţă că nu merge sistemul de vot şi trebuie să votăm 
nominal pentru că nu apare listingul aşa cum votează fiecare.  
         Între timp, înţeleg că problema a fost remediată şi vă rog să scoateţi listingul de vot 
după fiecare votare in parte.  
           Dacă mai sunt întrebări, interpelări? 
 
           Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
           Am primit, în sfârşit, din partea domnului director Gheorghe Mirel, un răspuns la 
ceea ce am solicitat noi şi anume, o adresă către Direcţia  Regională de Drumuri şi 
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Poduri Timişoara prin care am cerut ca în cel mai scurt timp să ne pună la dispoziţie 
programul de măsuri privind amenajarea intrărilor la limită de judeţ pe drumurile naţionale 
aflate în administrarea dumneavoastră.  
          Rugămintea mea către dumneavoastră este de a discuta după această şedinţă 
asta ca să dăm şi un termen domnului director Sorin Lucaci.  
 
          Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
          Eu zic să-l invităm pe domnul director Sorin Lucaci la şedinţa Comisiei de 
administraţie pentru a discuta direct cu dumneavoastră şi consider că acesta este cea 
mai bună soluţie.  
          Dacă mai sunt alte întrebări şi interpelări? Dacă nu, trecem la următorul punct 
înscris pe ordinea de zi.       
 

 
Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea 

„Agendei principalelor manifestări cultural-artistice şi sportive”. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost  avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 

externă şi Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport care, însă, a propus 
suplimentarea sumei cu 162 mii lei.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Dacă îmi permiteţi aş vrea eu să susţin acest amendament şi vă informez că avem 

câteva manifestări la care, în urma discuţiilor avute în comisie,  s-a stabilit că trebuie o 
suplimentare. Este vorba despre Alaiul  colindătorilor unde se propune o suplimentare cu 
80 mii lei – pachetele pentru  copii a două instituţii care, din câte am înţeles, au venit 
acum – e vorba de ISU  - sunt cam 400 de copii care rămân fără pachete.  

Apoi este vorba despre aniversarea a 22 de ani de la Revoluţie şi am înţeles că 
organizaţiile ne-au solicitat  să facă o manifestaţie comună – şi aici este vorba despre 80 
mii lei. De asemenea, este vorba de premiile Pro Juventute – 2 mii lei . Nu ştim sigur, 
inspectoratele nu au transmis situaţiile despre câţi copii este vorba şi nu aş vrea să 
intrăm în ridicol şi să nu putem acorda tuturor.  

Într-un cuvânt toată această sumă se ridică la 162 mii lei şi chiar este necesară din 
motivele pe care le-am expus.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Discuţiile purtate la nivelul celor  4 preşedinţi şi în numele lor vreau să vă fac un 

amendament prin care vă propun, de fapt am preluat o iniţiativă mai veche a domnului 
Adrian Negoiţă,  având în vedere situaţia în care se află echipa şi jucătorii de la Poli care 
nu au fost plătiţi mai bine de două luni, precum şi existenţa celor 90 de ani a Clubului 
Politehnica, vă propun să facem o premiere nominală a fiecărui jucător, aşa cum facem 
de fiecare dată la sfârşit de an, pe Agenda Culturală. Pentru acest motiv propunem o 
suplimentare de 150 mii lei pentru premierea nominală a jucătorilor.  

Am preluat această ideea mai veche, ea a fost susţinută de cei patru preşedinţi de 
partid şi vine ca un amendament la acest punct de pe ordinea de zi.  

Dacă sunt discuţii faţă de acest amendament? Dacă nu, daţi-mi voie să supun la 
vot cele două amendamente, pe rând, plenului consiliului judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Bojin Titu 
Am fost de acord cu toate amendamentele, dar înainte de a le supune la vot aş 
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dori să mai avem în vedere posibilitatea ca în totalul Agendei Culturale, prin redistribuirea  
care oricum se va reface prin introducerea celor două amendamente,  şi Clubul Municipal 
Lugoj să primească suma de 50 mii lei. Nu cred că este o sumă prea mare dar le dă 
posibilitatea să-şi închidă şi ei activitatea în acest an.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Deci există 3 amendamente: 
Primul amendament vine din partea Comisiei de cultură şi îl supunem la vot.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 34 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, 
Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, 
Rotărescu Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran 
Sorin, Szatmari Ştefan,  Tiuch Cătălin.  

Al doilea amendament este cel prin care eu am făcut propunerea de premiere 
nominală a jucătorilor, în urma discuţiilor cu cei patru preşedinţi de partid.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 34 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, 
Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, 
Rotărescu Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran 
Sorin, Szatmari Ştefan,  Tiuch Cătălin.  

Al treilea amendament este cel propus de domnul consilier judeţean Titu Bojin.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 30 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă,  Borha Liviu, 
Cândea Dorin, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio Leontin, Eftimie Mariana, Grecu 
Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, 
Ostaficiuc Constantin,  Răvăşilă Florin, Rotărescu Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, 
Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Szatmari Ştefan,  Tiuch Cătălin şi 3 abţineri din partea 
domnilor Bologa Gheorghe, Cârceie Marius, Preunca Daniel.  

 
Întrucât toate cele trei amendamente au fost aprobate supunem la vot proiectul de 

hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, 
Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, 
Rotărescu Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran 
Sorin, Szatmari Ştefan,  Tiuch Cătălin.  

 
 
Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 

Judeţului Timiş şi a bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii publice pe 
anul 2011. 
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost analizat în toate comisiile de specialitate, Comisia de urbanism a 

propus amendamentele care după părerea mea nu sunt nişte amendamente pentru că 
nu schimbă structura bugetului ci cere doar nişte lămuriri.  Am dreptate?  

Prin ceea ce aţi cerut dumneavoastră domnule consilier Leontin De Maio nu sunt 
tocmai nişte amendamente ci sunt mai mult nişte lămuriri la care aţi primit şi aveţi 
răspunsul, fiecare dintre dumneavoastră, în mapă.  

 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Vă mulţumesc că mi-aţi dat posibilitatea să prezint, de fapt, ce scrie aici. Nu este 

chiar o lămurire, iar la pct. 2 chiar este vorba de un amendament. În Comisia de 
urbanism am discutat despre faptul că de la Muzeul Satului s-au luat toţi banii pentru 
investiţii şi din acest motiv am solicitat o reanalizare astfel, încât, din acea sumă care s-a 
luat să rămână ceva şi pentru Muzeul Satului.  

Am discutat în plen foarte mult despre Muzeului Satului, despre ce trebuie făcut 
acolo şi am investit în această vară în funcţie un director care trebuie susţinut pentru a-şi 
duce la îndeplinire obiectivele pe care şi le-a propus. Deci, acolo nu este vorba doar 
despre o simplă discuţie ci despre o reanalizare a bugetului Muzeului Satului, astfel, încât 
la acesta să rămână o sumă de bani cu care, până la finele anului, să poată termina 
obiectivele de investiţii începute şi cele care se află în derulare.  

În ceea ce priveşte punctul 1,  din amendamentul Comisiei de urbanism, într-
adevăr era o  solicitare pentru o informare privind obiectivele de investiţii din lista de 
investiţii pentru anumite poziţii.  

Am primit această informare şi vă mulţumim colegilor pentru că au fost foarte 
atenţi şi ne-au transmis-o, dar tot nu am înţeles din această informare care sunt sumele 
de bani alocate către aceste obiective şi care este procedura de atribuire a acestor 
contracte, precum şi care sunt  sumele de bani din acele contracte Niciunde nu apare 
acest lucru ci doar contractele şi  firmele de la care am contractat aceste servicii.  

Chiar dacă este vorba doar despre o discuţie aparent lămuritoare o să o  reluăm la 
următoarea şedinţă a Comisie de urbanism unde voi solicita, din nou, să discutăm despre 
modul în care a fost atribuite anumite contracte şi sumele de bani din acele contracte.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sunt absolut de acord cu dumneavoastră.  
Domnul director Claudiu Ilaş este prezent aici şi aş vrea ca domnia sa să 

lămurească situaţia, având în vedere că am avut deja o discuţie prealabilă în legătură cu 
bugetul de investiţii.  

Diminuarea acelor fonduri de la Muzeul Satului s-a făcut în urma nerealizării unor 
investiţii la Muzeul Satului şi vă rugăm să lămuriţi acest aspect.  

 
Domnul Ilaş Claudiu – director Muzeul Satului 
În urma discuţiilor am înţeles că nu sunt scoase fondurile pentru investiţii ci doar 

acele fonduri pentru investiţiile care nu se pot realiza până la sfârşitul anului. Este vorba 
despre acel depozit şi despre unele lucrări la pavilionul administrativ.  În rest, se pare că 
ne-aţi lăsat banii şi pentru acest lucru vă mulţumesc.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Chiar sunt banii acolo pentru Muzeul Satului. Problema s-a pus doar pentru ce nu 

puteţi finaliza până la sfârşitul anului. Am discutat împreună cu toţi directorii instituţiilor 
subordonate consiliului judeţean şi am stabilit că pentru ce nu se poate realiza, în urma 
analizei făcute până la 01 noiembrie, să se retragă de pe zona respectivă şi să se ducă 
spre alte zone ale bugetului.  
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Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Deci, la ultima discuţie avută acum două săptămâni  s-au luat 8 miliarde de lei, iar 

după discuţiile mele purtate în şedinţa Comisiei de urbanism am rugat ca pentru 
contractele aflate în derulare – Casa Sârbă – 63 mii lei şi pentru încă o investiţie de 80 
mii lei – total aproximativ 1 miliard – am rugat ca această sumă să o păstraţi pentru 
Muzeul Satului.  

Aş dori ca această sumă să rămână în continuare pentru că altfel în luna 
decembrie  o voi pune din nou în discuţie. Am înţeles că ceilalţi bani s-au luat, s-au 
redistribuit pentru POR-uri, Centura Buziaşului sau alte investiţii, dar doresc ca punctul 
nostru de vedere să rămână aşa cum l-am exprimat. Mulţumesc.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, e corect. Cred că şi din punctul de vedere al Muzeului Satului problema este 

rezolvată. Mai aveţi, domnule director, probleme acolo cu investiţiile ca finanţare? 
 
Domnul Ilaş Claudiu – director Muzeul Satului 
Pe anul acesta nu. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Bun, asta dacă discutăm de bugetul de anul viitor, dar pentru anul acesta, nu cred 

că mai sunt probleme.  
 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio  
Domnule preşedinte, l-aţi făcut pe bietul om să spună că nu îi trebuie nimic.  

Haideţi să lămurim foarte clar fonduri să termine Casa Sârbă – 80  mii lei pentru că este 
în derulare şi i s-au retras 30 mii lei care erau pentru iluminatul pe perioada sărbătorilor 
de iarnă. Despre asta am discutat în comisie şi pentru asta am solicitat să acordaţi 
fonduri acum la final de an. Am propus să-i lăsaţi aceşti bani şi dacă îi lăsaţi aceşti bani 
toată lumea este mulţumită. Dacă i s-au retras 8 miliarde de lei şi i se lasă 1, 7 miliarde 
lei toată lumea este mulţumită.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Domnule consilier judeţean Leontin De Maio, l-aţi auzit pe domnul director 

spunând că nu mai are nevoie de nimic.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Vă rog să-mi permiteţi să intervin şi să-mi termin ideea. V-am rugat la începutul 

anului, vă rog şi acum sau în ianuarie, ca toate achiziţiile directe sub 15 mii euro să avem 
şi noi, consilierii judeţeni, cunoştinţă de ele. Vrem să fim informaţi cum se fac, în ce 
condiţii, de către cine şi către ce firme se atribuie. Spun acest lucru pentru că, vă dau un 
exemplu, din materialul primit observ că scrie – consumabile birou – achiziţie directă SC 
DIPSA SRL – finalizat şi plătit. Vreau să văd şi eu câte achiziţii directe  a avut această 
firmă sau ce calităţi deosebite are de i s-a atribuit contractul.  

Putem face astăzi o firmă, luăm 10 contracte directe de 15 mii euro – 14,800 euro 
– în criza asta la 148 mii euro eu cred că orice firmă din Timiş ar funcţiona foarte bine. În 
plus, nu mai vorbesc despre domnul Bălaşa cu acele studii de prefezabilitate, studii de 
fezabilitate, proiecte tehnice etc. pentru care am solicitat să fim informaţi care sunt 
sumele şi modul în care s-a făcut  achiziţia.  

La un moment dat, ni s-a comunicat că, noi consilierii judeţeni, nu avem voie să 
facem parte în calitate de membrii în Comisiile de achiziţii, însă nu cred că vreo legislaţie 
din România sau din Europa ne interzice să facem parte din aceste comisii în calitate de 
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observatori.  Noi am solicitat să facem parte în calitate de observatori nu de membrii, sau 
în funcţie de pregătirea fiecăruia să fie cooptat ca specialist. Eu, personal doresc să 
particip ca observator pentru a vedea cum se fac aceste achiziţii directe.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, în toate comisiile în care –sau organizat licitaţii noi, eu personal am ţinut să fie 

cooptaţi ca observatori consilierii judeţeni pentru că legea nu permite să participe în 
calitate de consilieri judeţeni ci doar în calitate de observatori. În legătură cu 
presupunerile dumneavoastră, sincer, eu nu m-am gîndit niciodată că s-ar putea întâmpla 
aşa ceva.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Şi eu sper să nu se întâmple şi chiar m-aş bucura dacă nu s-ar întâmpla acest 

lucru. Din acest motiv spun că ar trebui să fim transparenţi începând chiar de astăzi.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Tot timpul am fost şi vom fi transparenţi. Toate actele trebuie să fie puse la punct 

pentru a evita unele discuţii.  
Spuneţi-mi, domnule director, suma 83 mii lei se mai află în listă sau nu? Din câte 

văd eu sunt cei 87 mii lei pt Casa Sârbă, 290 mii lei pt Pavilionul Administrativ şi 160 mii 
lei pt Casa Obreja. Le mai faceţi pe acestea?  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Dar bani pentru iluminat aveţi domnule director ? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnul director Ilaş Claudiu, aceasta nu este investiţie ci  cheltuieli materiale. Eu 

cred că lucrurile s-au lămurit în acest sens şi discuţia cu dumneavoastră a fost cât se 
poate de lămuritoare, iar până la sfârşitul anului veţi avea banii.  

Dacă mai sunt şi alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Cu siguranţă că până la sfârşitul anului vom mai face o astfel de rectificare într-o 

altă şedinţă.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În 19 decembrie vom avea  şedinţa de plen pentru luna decembrie.  
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 
Da şi atunci poate vom mai face o rectificare pentru că am constatat, lecturând 

anexa 1 la rectificarea de buget că raportul suplimentar nu a fost inclus. Drept pentru 
care, cred că ar fi bine să discutăm şi aprobarea Raportului suplimentar, precum şi 
suplimentarea veniturilor şi cheltuielilor cu suma de 5.389,67 mii lei.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, aveţi dreptate. Raportul suplimentar este un amendament şi vă muţumesc că 

aţi sesizat acest lucru.  
Am fost informaţi că ni se face o suplimentare la capitolul de venituri ale bugetului 

pentru cheltuieli de funcţionare în domeniul asistenţei sociale. Această sumă se 
supliementează cu 5.389,67 mii lei – sumă care se proiectează, de fapt, în bugetul 
D.G.A.S.P.C Timiş.  
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Această informaţie am primit-o ieri (28.11.2011) şi astăzi am adus-o în faţa 
dumneavoastră printr-un Raport suplimentar pentru că ar fi păcat să nu-l introducem ca 
amendament în bugetul actual.  Sunt nişte bani care vin pe linie de asistenţă socială 
direct în bugetul D.G.A.S.P.C Timiş, iar suma este compusă dintr-o sponsorizare, precum 
şi din bani care vin de la bugetul statului. Astfel suma totală este de 5.389,67 mii lei la 
capitolul asistenţă socială pe anul 2011.  

În aceste condiţii, sigur se modifică anexa nr. 1 şi anexa nr. 6 la proiectul de 
hotărâre cu această sumă care este intrare în buget – deci este venit.  

Mulţumesc, încă o dată domnului Bologa pentru această observaţie. Ar fi fost 
păcat să nu discutăm despre acest lucru.  

Dacă sunt şi alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă  
Domnule preşedinte, e ceva ce nu înţeleg.  Eu, neavând atâtea firme, nu sunt 

nevoit să particip la licitaţie, dar nu înţeleg din moment ce se prinde investiţia în buget la 
începutul anului, de ce nu se termină. Gândesc că aceasta se prinde pe baza unei 
documentaţii tehnice prealabile. De exemplu, hărţi pentru prevenirea riscurilor de 
inundaţii – suma ? - nu contează – dar chiar aşa, nici măcar nişte hărţi nu reuşim să 
terminăm într-un an de zile? 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Ba chiar contează suma şi vă spun şi de ce.  E vorba de un program unde noi am 

fost parteneri. Nu este un program declansat la nivelul consiliului judeţean, iar ca să 
putem fi parteneri în acest program am alocat iniţial o sumă mică de cofinanţare la acest 
proiect.  

Proiectul nu s-a derulat în ritmul stabilit, iar acest lucru nu a fost din vina noastră. 
Prin urmare, din acest motiv, la sfârşit de an nu mai are rost să lăsăm acea sumă acolo. 
Fiind  vorba de o cofinanţare la un astfel  de proiect era normal să facem curăţenie la 
sfârşit de an şi să tragem banii către zonele în care se pot cheltui.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, aveţi dreptate. Hărţile au fost un exemplu, dar pot să vă dau 

alte zeci de exemple în acest sens.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, iar eu pot  la oricare exemplu dat de dumneavoastră să vă dau un răspuns.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Eu vorbeam de un principiu. Chiar şi aşa de la Muzeul Satului, deşi am prins-o în 

buget, nu o finalizăm.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Aşa cum am mai spus, pentru fiecare exemplu există un răspuns care nu este 

neapărat favorabil. Spun acest lucru pentru că, de exemplu, la Muzeul Satului – 
Pavilionul Administrativ a fost blocat o perioadă mai lungă, motivul fiind de natură 
juridică.  

Noi l-am prins pentru finalizare, dar cum procesele au continuat în timp acesta s-a 
blocat. Acum pentru că a fost deblocat am făcut, împreună cu domnul director, o 
estimare să vedem cât putem cheltui în acest an ca investiţia să poată fi continuată.  

Astfel, suma prevăzută iniţial nu se poate cheltui în totalitate în acest an, însă sunt 
demarate lucrările la Pavilionul Administrativ de la Muzeul Satului.  
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Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă  
După părerea mea este păcat că de-alungul anului nu reuşim să finanţăm alte 

lucruri mai concrete şi pierdem banii.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Întotdeanuna când discutăm de un buget acesta este o previziune şi nu o 

certitudine.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Pe linia celor spuse de domnul Negoiţă aş vrea să detaliez puţin şi să clarific unele 

probleme.  Astfel, cred că, domnia sa vroia să spună că noi ne propunem la începutul 
anului o listă de investiţii pe care o modificăm de mai multe ori în cursul aceluiaşi an.  

Dacă ne raportăm la lista finală obţinem un procent foarte bun de realizare a 
investiţiilor. Dacă ne raportăm la lista iniţială, prin care ne-am propus să facem investiţiile, 
atunci rezultatul nu mai este chiar atât de bun.  

Cu această ocazie, aş vrea să-i cer domnului Borlea să ne prezinte în Comisia 
economică o situaţie în acest sens. Vreau să ştiu cât am realizat faţă de lista iniţială de 
investiţii stabilită la începutul anului.  Altfel, înseamnă că şi noi avem nişte probleme în 
fundamentarea acestor investiţii.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
De acord! Însă, o să aveţi o surpriză când veţi observa că această listă are două 

capitole, respectiv cantitativ şi valoric.  
Cantitativ înseamnă ordonare pe verticală a investiţiilor, iar din punct de vedere 

valoric veţi ajunge la concluzia că în acest an ne îndreptăm spre 85% din valoricul 
destinat investiţiilor.   

Prin urmare, putem spune că niciodată nu am avut un procent atât de mare 
realizat  în acest sens. Sigur, din punct de vedere calitativ aveţi dreptate. Au fost 
permutări care s-au întâmplat în listă dar din punct de vedere valoric stăm bine.  

 Pe de altă parte, sunt de acord cu solicitarea dumneavoastră şi chiar am să-l rog 
să facă acea prezentare în toate comisiile . 

Dacă mai sunt alte observaţii? Dacă nu, supunem la vot primul amendament – cel 
prin care se propune introducerea sumei de 5.389,67 mii lei la capitolul venituri  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 34 . voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, 
Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, 
Rotărescu Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran 
Sorin, Szatmari Ştefan,  Tiuch Cătălin.  

 
Al doilea amendament, pe care-l supunem la vot, este ca efect al hotărârii 

aprobate la pct. 4 – în care am suplimentat Agenda Culturală cu o anumită sumă, iar 
acum am să-l rog pe domnul director Mircea Mihuţ să ne spună de unde putem lua 
această sumă.  

 
Domnul Mihuţ Mircea – director Direcţia Buget Venituri 
Sunt două soluţi: fie luăm banii de la investiţii, fie din banii prevăzuţi pentru fotbal.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Deci, propunerea este să se ia din  procentul de 15% care a rămas din fondul de 
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investiţii necheltuit. Prin urmare supunem la vot amendamentul prin care se propune 
această sursă de finanţare, respectiv din cei 15% de la investiţii.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 32 .voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha 
Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio Leontin, Eftimie 
Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, Nodiţi Gheorghe, 
Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan, 
Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan,  Tiuch 
Cătălin un vot împotrivă din partea domnului Bojin Titu şi o abţinere din partea domnului 
Negoiţă Adrian.  

 
Având în vedere că cele două amendamente au fost aprobate, supunem la vot 

întregul proiect de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi ”pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, 
Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, 
Rotărescu Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran 
Sorin, Szatmari Ştefan,  Tiuch Cătălin.  

 
 

Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 
C.J.T nr.112/2011. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 
sport, Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă şi Comisia economică. 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio Leontin, Eftimie 
Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Milutinovici Emilia, Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, 
Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu Vasile ,Sarmeş Dan, 
Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta,  Supuran Sorin, Szatmari Ştefan,  Tiuch Cătălin şi un 
vot împotrivă din partea domnului Suciu Matei.  

 
 
Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii C.J.T 

nr.113/2011 privind finanţarea unor structuri sportive. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, invăţământ, tineret şi 

sport, Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă  şi Comisia economică. 
 
Domnul consilier judeţean  Bojin Titu  

           Aş vrea să ştiu, în condiţiile în care s-au făcut amendamentele pentru suma totală, 
de unde luăm banii? 
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           Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
           Nu, acestea au rămas. Aici este dată suma din buget. 
 
           Domnul consilier judeţean Bojin Titu 

Da, dar la amendamentul cu Lugoj, de unde luăm? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc             

           Am spus că vom lua din zona de investiţii, respectiv din cei 15% care au rămas 
necheltuiţi.  

Dacă sunt şi alte discuţii? Dacă nu, se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, 
Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Chiforeanu Ion, Coifan  Viorel – 
Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De 
Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin – Olimpiu, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – 
Ştefan, Tiuch Cătălin 
 
 

Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri pentru 
promovarea proiectului „Muzeul viu al Satului Bănăţean” din Timişoara”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia pentru relaţii şi 

cooperare internă şi externă, Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport şi 
Comisia economică.  

Aici avem o problemă deoarece în raport au fost trecute traveele 1.18 şi 1.19 din 
corpul A pentru a se face Centrul Infoturistic.  Cele două travee sunt în litigiu cu 
Societatea „Stadex” care ne-a dat în judecată pentru a rămâne în continuare şi care au 
câştigat procesul la prima instanţă. Nu putem să facem o alocare pentru un spaţiu aflat în 
litigiu până nu vedem ce se întâmplă mai departe.  

Aici, eu aş vrea să vă propun ca în data de 19 decembrie, împreună cu Direcţia 
Administrarea Patrimoniului şi colegii din executiv să facem o realocare a întregului 
Bastion pentru instituţiile noastre.  

Există discuţia cu Societatea Timişoara unde eu am susţinut şi suţin în continuare 
revenirea ei – dar aş dori să o discut la nivelul tuturor comisiilor de specialitate. Prin 
urmare, până în 19 decembrie sper să se vină în comisiile de specialitate cu o propunere 
de realocare către instituţiile noastre în mod special a spaţiilor din Bastion, cu excepţia, 
evident, a spaţiului care se află în litigiu şi care, până la finalizarea procesului, poate fi 
alocat doar temporar până la finalizarea procesului.  

De asemenea, aştept să se vină cu o propunere, pe care de altfel, domnul 
preşedinte al comisiei de urbanism a mai făcut-o cu alte ocazii, legată de locaţia 
destinată vinotecii care are o suprafaţă de 400 m.p. şi care ar putea fi dacă am reuşi să 
generăm un parteneriat public privat cu un brand  local – exemplul Cramele Recaş . 

Aceasta este o discuţie care trebuie finalizăată şi cred că în data de 19 decembrie 
vom putea avea în faţă, în plenul consiliului judeţean, propunerea concretă pentru toate 
spaţiile, inclusiv cu intenţia pentru Centrul Infoturistic , care în acest momentu nu poate fi 
alocat din motivele enunţate mai sus.  
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Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
O singură întrebare aş vrea să-i adresez domnului director Sergiu Bălăşa şi aş 

vrea să-l rog pe domnia sa, să ne spună dacă nu cumva, termenul de 19 decembrie, 
afectează derularea proiectului România – Ungaria care expiră în 30 ianuarie şi la care 
trebuie făcută dovada existenţei acestui spaţiu.  

Deci, domnule director, vă rugăm să ne spuneţi, vă afectează sau nu amânarea 
până în data de 19 decembrie.  

 
Domnul Sergiu Bălaşa – director ADETIM 
Dacă se poate ar fi de preferat să luaţi o decizie pentru acest spaţiu destinat 

Centrului de Informare şi promovare turistică. Din cercetările făcute de noi am identificat 
acolo încă două spaţii AI 6 – AI7 cu o suprafaţă mai mică decât celelalte pe care am 
putea să să le folosim având în vedere că termenul de depunere al proiectului este în 
luna ianuarie şi ar trebui să putem lucra pe acest proiect.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Cred că, dacă termenul este în luna ianuarie putem face în data de 19 decembrie 

o viziune clară a întregului Basion şi nu trebuie să ne grăbim şi să greşim acum. 31 
ianuarie este un termen fezabil şi avem timp să facem o viziune generală pentru întreg 
Bastionul.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Noi avem o comisie care se ocupă de Bastion şi rugămintea mea este ca şi 

această comisie să se ocupe de oportunitatea acestor spaţii.  
Dumneavoastră aţi zis, fiecare comisie în parte, dar eu cred că această comisie 

este mai îndreptăţită, întrucât ea are o imagine clară despre fiecare spaţiu din Bastion.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Eu am zis să se vină în comisiile de specialitate cu propunerea concretă din 

partea celor care au ca responsabilitate acest lucru.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Şi apropo de responsabilitate, iată că ne lovin de ceea ce spuneam acum 10 

minute -  „se aprobă contractarea serviciilor pentru elaborarea studiului de fezabilitate şi 
alocarea în bugetul Muzeului Satului a sumei de 14.800 euro + TVA”  - vreau să fiu şi eu 
prezent la această comisie ca să vă pot spune la următorul plen în ce condiţii s-a atribuit 
această sumă către o firmă.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, chiar vă rog să fie specificată prezenţa domnului consilier judeţean în comisie 

în calitate de observator. În legătură cu proiectul nostru, vă propun să dăm aprobare 
proiectului cu amendamentul că spaţiile respective vor fi discutate  în data de 19 
decembrie.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Adică se aprobă doar art. 1 din proiectul de hotărâre.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Articolul 1 se referă la contractarea serviciilor în sumă de 14.800 euro.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
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Da, se referă la contractarea servicilor, iar dacă vreţi să fiţi prezent acolo trebuie 
să aprobaţi art. 1.  

Supunem la vot amendamentul prin care se propune aprobarea art. 1  fiind, 
articolul 2 din proiectul de hotărâre – care se referă la localizare - să fie prezentat în data 
de 19 decembrie.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat  amendamentul  cu 26 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cândea 
Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn 
Dorin, Milutinovici Emilia, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, 
Răvăşilă Florin, Rotărescu Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel,  Supuran Sorin, Szatmari 
Ştefan, un vot împotrivă din partea domnului  Băcanu Horia şi 2 abţineri din partea 
domnilor Bojin Titu şi  Mihoc Marcel.  
           Întrucât amendamentul a  fost aprobat supunem la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proeictul de hotărâre cu 26 voturi „pentru”din 
partea doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, 
Hehn Dorin, Milutinovici Emilia, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, 
Răvăşilă Florin, Rotărescu Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel,  Supuran Sorin, Szatmari 
Ştefan, un vot împotrivă din partea domnului  Băcanu Horia şi 2 abţineri din partea 
domnilor Bojin Titu şi  Mihoc Marcel 

 
 

Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la proiectul 
„FARINN – Facilitarea Inovării Responsabile”.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, cu propunerea de-a fi 

implicaţi în proiect şi reprezentanţii instituţiei Arhitectului Şef, respectiv Dna. Liana Buşilă 
şi Dna. Creţu Gabriela, Comisia de relaţii şi cooperare internă şi externă, Comisia 
economică şi Comisia pentru administraţie publică.  

Amendamentul nu face parte din proiect dar trebuie să se ţină cont de prezenţa 
celor două doamne astfel încât domniile lor să fie implicate în proiect.  

Dacă sunt discuţii? Dacă nu, se supune la vot proiectul de hotărâre.  
           Consiliul judeţean Timiş a aprobat proeictul de hotărâre cu 30  voturi „pentru”din 
partea doamnelor/domnilor  Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, 
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan 
Viorel, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De 
Maio Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici 
Emilia, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, 
Rotărescu Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan. 

 
 

Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind însuşirea apartenenţei la 
domeniul public al judeţului Timiş a construcţiei „Depozit de deşeuri 
nepericuloase” din comuna Ghizela, judeţul Timiş. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia economică şi 

Comisia pentru administraţie publică. 
Dacă sunt discuţii? 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre 
           Consiliul judeţean Timiş a aprobat proeictul de hotărâre cu 30 voturi „pentru”din 
partea doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, 
Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu 
Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan. 

 
           Înainte de a trece la următorul punct înscris pe ordinea de zi, aş vrea să vă spun 
că am discutat, chiar acum cu domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu şi vreau să vă 
fac o scurtă informare în legătură cu Ghizela.  
          La licitaţia pentru operator, comisia care reprezintă asociaţia a decis a se relua 
întrucât există o contestaţie depusă la Consiliul Naţional de Studiere a Contestaţiilor. 
Despre acest fapt noi am fost înştiinţaţi vineri. Contestaţia este depusă de unul din cei 
trei ofertanţi – CONFORT - şi aşteptăm răspunsul de la CNSC.  
          La licitaţia pentru ofertant au participat trei firme, RETIM, AXA ARAD şi 
CONFORT, iar aceasta din urmă a depus contestaţie.  

 
 

Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind prelungirea dării în folosinţă 
gratuită a unor imobile către Muzeul Banatului Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, Comisia economică şi 

Comisia pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proeictul de hotărâre cu 29 voturi „pentru”din partea 
doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, 
Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu 
Vasile ,Sarmeş Dan, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan.  
 
 

Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unui 
spaţiu către Biblioteca Judeţeană Timiş. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, Comisia economică şi 

Comisia pentru administraţie publică.  
Aici discutăm despre spaţiul care este la parterul Poliţiei Municipale. Spaţiul este 

proprietatea consiliului judeţean şi acolo a funcţionat Direcţia de Evidenţă a Persoanelor 
– respectiv – buletinele.  

Eliberându-se acest spaţiu am venit către dumneavoastră cu propunerea şi cele 
trei comisii de specialitate – Comisia de cultură, învăţământ, tineret şi sport, Comisia 
economică şi Comisia de dministraţie publică şi-au dat avizul favorabil pentru a-l dedica 
Bibliotecii Judeţene.  

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  



 20

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru”din partea 
doamnelor/domnilor. Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, 
Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu 
Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
 

Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a unui 
autovehicul pentru transport şcolar. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărăre.  

           Consiliul judeţean Timiş a aprobat proeictul de hotărâre cu 31 voturi „pentru”din 
partea doamnelor/domnilorBăcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, 
Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, Rotărescu 
Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Supuran Sorin, Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin. 

 
 

Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 
traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia 

de urbanism.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

           Consiliul judeţean Timiş a aprobat proeictul de hotărâre cu 34  voturi „pentru”din 
partea doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Hehn Dorin, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, 
Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, 
Rotărescu Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran 
Sorin, Szatmari Ştefan,  Tiuch Cătălin. 

 
Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentelor de 

organizare şi funcţionare ale instituţiilor publice de cultură de interes judeţean. 
Proiectul afost avizat favorabil de Comisia pentru cultură şi Comisia pentru 

administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

           Consiliul judeţean Timiş a aprobat proeictul de hotărâre cu 32 voturi „pentru”din 
partea doamnelor/domnilor Băcanu Horia, Bitea Nicolae, Bojin Titu, Bojin Mihăiţă, Bologa 
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Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Chiforeanu Ion, Coifan Viorel, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu Dorin, De Maio 
Leontin, Eftimie Mariana, Grecu Marian, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, Negoiţă 
Adrian, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, 
Rotărescu Vasile ,Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, Suciu Matei, Supuran 
Sorin, Szatmari Ştefan.  

 
 

Punctul nr. 16 – Diverse.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Pentru început aş vrea să vă comunic programul evenimentelor ce vor desfăşura 

în zilele următoare.  Astfel, vă reamintesc că deseară sunteţi invitaţi la Sala Baroc pentru 
aniversarea Zilei Naţionale a României. Apoi, pe 1 Decembrie, Domnul Prefect v-a făcut 
invitaţia de a participa împreună, începând cu ora 10,00, în Parcul Central şi pe Bdul 
Republicii pentru a omagia Ziua Naţională a României.  

Pe lângă aceste două evenimente mai sunt o serie întreagă de evenimente care 
se vor desfăşura cu ocazia zilei de 1 Decembrie şi pe care Domnul director Hrenoschi 
Răzvan le-a pregătit împreună cu instituţiile din subordinea noastră pe linie de cultură şi 
la care sunteţi invitaţi să participaţi şi dumneavoastră în număr cât mai mare.  

Pe de altă parte, în mapele Dv. de şedinţă este depus un Apel depus de domnul 
Lorin Fortuna – reprezentantul Grupului Constituţional şi Preşedintele Asociaţiei 
„Victoria” din Timişoara pentru a fi luat la cunoştinţă.  

Dacă, eventual, doriţi să comentaţi apelul. Dacă nu am să îl rog pe domnul 
Fortuna să ia cuvântul şi să suţină apelul venit chiar din partea domniei sale.  

 
Domnul Lorin Fortuna – preşedintele Asociaţiei „Victoria” din Timişoara.  
Domnule preşedinte, domnilor vicepreşedinti, domnilor consilieri judeţeni, stimată 

asistenţă, în primul rând vă mulţumesc pentru faptul că aţi luat în considerare apelul 
respectiv, care a fost adresat atât Consiliului judeţean Timiş cât şi Consiliului local 
Timişoara.  

Nu dorim să vă grăbim în aprobarea acestui apel ci am dorit doar să tragem un 
semnal de alarmă asupra unei situaţii care, pur şi simplu, pe unii dintre reprezentanţii 
autentici ai Luptătorilor Revoluţiei din Timişoara i-a adus într-o stare de disperare 
existenţială şi nu numai.  

Pe de altă parte, noi vă propunem doar să luaţi la cunoştinţă şi dacă consideraţi că 
este nevoie de o analiză mai detaliată vă stăm la dispoziţie în cadrul comisiilor de 
specialitate şi chiar în plenul consiliului judeţean.  

Referitor la apelul adresat, suntem la cel de-al doilea Referendum care s-a 
desfăşurat în Timişoara pentru validarea Constituţiei din Timişoara, când s-a format 
Grupul Constituţional din Timişoara ne-am alarmat datorită faptului că nu s-a operat în 
cadrul Constituţiei României acele revizuiri posibile în cadrul limitelor posibile admise, 
astfel încât să transforme Constituţia dintr-o declaraţie de intenţii constituţionale, aşa cum 
considerăm noi ca este de fapt,  într-o lege cu adevărat capabilă să constituie coloana 
vertebrală a întregului sistem legislativ.  

Ceea ce vreau sa spun este că acolo nu este definită corespunzător puterea 
garantă constituţională sub forma instituţiei. Ea este lăsată la latitudinea unei instituţii 
unipersonale, a unui om – preşedintele statului – care după cum se ştie în mod public a 
anunţat că doreşte să fie preşedinte jucător.  

Nu am ştiut ce înseamnă acest lucru şi nu mi-am dat seama de amploarea acestei 
probleme până când nu am văzut ce se întâmplă la nivelul ţării. Din acel moment mi-am 
pus problema, dacă domnia sa vrea să fie preşedinte jucător  atunci cine va fi arbitru, 
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pentru că acesta din urmă este o funcţie fundamentală a preşedintelului statului.  
Având în vedere ce s-a întâmplat ulterior, sub diverse aspecte şi mai ales 

începând cu tăierea pensiilor şi a salariilor, şi pentru că am avut ocazia să ascult aici 
jurământul consilierilor care înseamnă cam acelaşi lucru fiind similar cu jurământul 
preşedintelui care prevede angajamentul său pentru a se ocupa de binele populaţie ţării 
şi veghează la bunăstarea materială şi spirituală a întregii populaţii.  

Într-un context în care se procedează astfel fără a se consulta prin referendum 
majoritatea populaţiei care într-un stat democratic deţine puterea şi nu  aleşii.  
Democraţia participativă este superioară democraţiei reprezentative motiv pentru care 
considerăm că iarăşi, la noi, Constituţia este în inadvertenţă prin faptul că este trecută 
după democraţia participativă precum şi democraţia reprezentativă.  

În cadrul Timişoarei am constatat acest lucru şi am încercat să atragem atenţia 
asupra faptului că Constituţia noastră, aşa cum este ea, adică anumite persoane 
hotărăsc în numele poporului, respectiv abuzul grav de suveranitate în detrimentul 
majorităţii populaţiei cum ar trebui să fie într-un stat democratic este posibil datorită 
faptului că nu există o putere garantă constituţional legiferată sub forma unei instituţii aşa 
cum am propus noi să fie Curtea Constituţională.  

Având în vedere măsurile care s-au luat împotriva luptătorilor cu merite deosebite 
în Revoluţie şi chiar dacă am vrut să propunem nişte măsuri de asanare corespunzătoare 
a numărului de impostori, care recunoaştem că există, noi nu ne putem implica direct 
pentru că nu avem calitatea juridică necesară.  

Am constat că o anumită parte a presei care dorea prin orice mijloc să ne 
discretiteze, personal pe mine mă indica cum că nu avem soluţii juridice. Din contră, 
soluţii juridice există dar nu suntem luaţi în considerare.  

Din acest motiv noi ne-am declarat ca membrii individuali – luptători cu merite 
deosebite în realizarea Revoluţiei Române din 1989 dar şi autentici – ca şi garanţi 
individuali ai respectării Constituţiei din România.  

În plus, am considerat să supunem atenţiei şi Consiliului Judeţean Timiş şi este 
propunerea de bază pe care noi o vom face pentru ca şi dumneavoastră să vă asumaţi 
rolul de garant colectiv instituţional al respectării Consitituţiei în ţara noastră. Aceeaşi 
propunere o vom face şi consiliului local. Ne-am fi dorit ca alte instituţii mai puternice să 
ia această calitate, însă pentru că ele nu o vor face ne dăm seama că ceea ce se 
întâmplă la nivelul guvernării în România nu este o guvernare democratică ci una 
abuzivă, o guvernare clientelară, o guvernare care nu urmăreşte binele ţării ci binele unor 
grupări partidico-politice, chiar şi de altă natură . Din nefericire fiecare fac rău populaţiei 
şi aceasta este motivaţia principală pentru care ne-am adresa instituţiilor publice locale 
care reprezintă populaţia oraşului Timişoara  şi judeţului Timiş.  

Ne-am adresat acestor instituţii de bază pentru că ele au un rol spiritual şi un rol 
special prin ceea ce s-a întâmplat la Timişoara în Decembrie 1989. 

În consecinţă, prin solicitarea noastră vrem, dacă consideraţi că puteţi să vă 
asumaţi un astfel de rol,  ca dumneavoastră consiliul judeţean să vă asumaţi dreptul de a 
verifica anumite legi care se cer aplicate pe plan local şi care aduc tangenţă existenţei 
populaţiei judeţului Timiş pe care o reprezintă la nivel local.  

Acest lucru înseamnă că dacă vine o lege abuzivă de la nivel central, consiliul 
poate să-şi asume atenţionarea sau chiar adoptarea unor alte soluţii faţă de hotărârea 
respectivă, în virtutea faptului că este suveran pe plan local şi reprezintă populaţia la 
nivelul judeţului Timiş.  

Noi îi reprezentăm pe aceştia şi în numele lor vorbim dar ştiţi foarte bine că 
situaţia este destul de grea pentru că sunt o serie întreagă de categorii defavorizate 
situate în aceeaşi postură.  

În consecinţă,  vă propunem dacă consideraţi că este drept, să vă asumaţi dreptul 
de a deveni garanţi constituţionali acolo unde consideraţi că este necesar ca hotărârile ce 
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urmează a fi  adoptate la nivelul populaţiei judeţului Timiş sunt hotărâri cu caracter 
distructiv la nivel existenţial şi mai ales, nu respectă articolul nr. 47 alin. (1) din 
Constituţia României care prevede că Guvernul trebuie să asigure cetăţenilor un nivel de 
existenţă minimală demnă.   

Având în vedere calitatea pe care o aveţi la nivelul judeţului Timiş vă rugăm să 
definiţi ce înseamnă nivel de trai minim decent pentru judeţul nostru.  O astfel de hotărâre 
ar constitui un act revoluţional la nivel instituţional, iar noi am şi declarat că am început 
Revoluţia constituţională în luna mai a.c. şi am trimis materialele respective consiliului 
judeţean.  

Din acest motiv suntem astăzi, pentru prima dată în faţa dumneavoastră şi vă 
solicităm să vă implicaţi direct în realizarea Revoluţiei  instituţionale pentru că este 
absolut necesar să avem o Consitituţie adevărată, o Constituţie ca lege care să 
funcţioneze pe baza contractului de prestări servicii la nivelul societăţii, în care instituţia 
fundamentală care să reprezinte populaţia ţării şi, vă spunem că noi nu mai suntem de 
acord să fie preşedintele ţării,  propunem să fie Curtea Constituţională ca instituţie care 
veghează la respectarea Constituţiei României, iar preşedintele Curţii Constituţionale să 
fie şi preşedintele ţării şi să fie ales în mod democratic de întreg poporul.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă multumesc. Am înţeles ceea ce aţi vrut să spuneţi prin apelul dumneavoastră.  
Aţi văzut domnule Fortuna că şi astăzi când am făcut intervenţia în buget prin 

Agenda Culturală am venit în sprijinul săptămânii judeţului Timiş, aşa cum a fost 
decretată de către noi, dealtfel.  

 
Domnul Lorin Fortuna – preşedintele Asociaţiei „Victoria” din Timişoara.  
Noi vom face tot posibilul pentru scoaterea impostorilor. Am fost chiar cu 

solicitarea noastră chiar şi la domnul Prim Ministru însă aproape că ne-a dat afară.  
Pe de altă parte, având în vedere că dumneavostră, consiliul judeţean vă ocupaţi 

în mod special de acest lucru, aş vrea să asiguraţi fondurile necesare pentru a se putea 
face ceva în săptămâna Revoluţiei la Timişoara de aşa manieră încât să fie toate 
asociaţiile semnificative.  

Vă mulţumesc pentru atenţie şi sper că ne veţi sprijini în scoaterea acelei broşuri. 
În plus aş vrea să ştiţi că din toată ţara asteaptă ca noi să facem ceva, în noi şi-au pus 
speranţa ajunşi în pragul disperării şi deja au început să strige „Azi în Timişoara – Mâine 
în toată ţara!”. De aceea sperăm să ne sprijiniţi în rezolvarea problemelor noastre  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumesc şi vă rog să respectaţi procedura, adică să vă adresaţi către 

domnul director Răzvan Hrenoschi.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 

            Eu aş vrea să revenim la ultimul punct al domnului Fortuna care presupune, prin 
ce am aprobat noi prin pct. 4 – fonduri pentru derularea zilelor Revoluţiei – ca să fie 
consultat de toate cele 7 asociaţii. Spun acest lucru pentru că am înţeles că au fost 
consultate doar o parte dintre ele – doar trei – şi corect ar fi ca toate cele 7 asociaţii să fie 
consultate.  
 
           Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
           Domnule consilier judeţean Titu Bojin este clar că nimeni nu vrea să favorizeze pe 
unii în dauna celorlalţi. Toate asociaţiile vor fi inviate la aceste discuţii.  
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Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Da, dar noi ştim că au fost nişte discuţii săptămâna trecută care au degenerat în 

altfel de manifestări cu acea ocazie şi cred că ar fi corect să se uite de partea politică şi 
să ne gândim la cei care au murit sau la cei care sunt în situaţii delicate de la Revoluţie.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu are legătură cu nici unul dintre evenimentele petrecute. Tot timpul consiliul 

judeţean a stat de vorbă cu absolut toate asociaţiile.  Niciodată nu s-a făcut vreo 
eliminare a uneia sau alteia.  Toţi revoluţionarii ştiu acest lucru.  

 
Domnul Tudorin Burlacu  
Spuneţi că nu faceţi discriminare dar când ne aflăm jos la pichetarea Consiliului 

Judeţean Timiş au fost invitaţi de către domnul Prefect doar anumiţi oameni.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Suntem în plenul consiliului judeţean . Spuneţi că domnul prefect ia invitat şi nu 

eu, atunci haideţi să nu mai discutăm această problemă aici.  
Consiliul judeţean niciodată nu a făcut discriminare între asociaţii.  
 
Domnul Tudorin Burlacu. 
Sunt de acord. Aveţi dreptate.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă  
Rugămintea mea este ca şeful ARR să ne facă o prezentare şi să luăm o poziţie 

comună în data de 19 decembrie. Din câte am înţeles desfiinţarea ARR-ului va crea 
probleme la nivelul judeţului.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu se desfiinţează ARR-ul ci se reorganizează într-o instituţie de control  a 

Ministerului Transportului  care să ia partea de control în zona respectivă, iar cealaltă 
parte de licenţiere care vine către consiliul judeţean este o altă discuţie.  

Cert este că este o reorganizare instituţională la nivel regional.  
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă  
Din acest motiv am spus că până în data de 19 decembrie din ceea ce se 

cunoaşte îl rugăm să ne facă informarea în care să ne spună exact ce se întâmplă pentru 
că noi una înţelegem şi alta se face.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Am înţeles solicitarea dumneavoastră domnule consilier.  
 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
Domnule preşedinte dacă tot suntem la punctul „Diverse „ şi dacă tot vorbim 

despre instituţiile care se desfiinţează, poate ar fi interesant dacă la următoarea şedinţă 
am relua discuţia pentru că sunt mai multe instituţii care sunt în situaţia de a le fi 
modificat statutul, de a le prelua la nivelul consiliului judeţean.  

Am fost convocat la Bucureşti pentru desfiinţarea ANIF-ului şi trecerea lui ca şi 
unităţi la nivelul consiliului judeţean. Vor fi unităţi judeţene fără personalitate juridică şi 
înfiinţarea unei agenţii naţionale.  

Da, ANIF se reorganizează şi din 4800 de oameni mai rămân cam 1300. Vreo 300 
de oameni trec la Direcţia Apelor, iar restul vor fi disponibilizaţi şi vin către noi cu mod de 
finanţare prin APIA.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Este o propunere domnule consilier. Însă nu e nimic concret pentru consiliul 

judeţean şi nu avem nici o comunicare oficială.  Consiliul judeţean nu are structuri care 
să-i dea posibilitatea să-i primească.  

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin  
Da, nu are structuri dar de la 1 decembrie vor veni la noi.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
O să vedem dacă se va întâmpla aşa ceva. O să vedem dacă vin la noi sau sunt o 

instituţie separată de consiliul judeţean.  
 
Domnul vicepreşedinte Liviu Borha 
Având în vedere ultimele discuţii purtate aici între colegii noştri şi faptul că sunt 

foarte puţine zile până în 19 decembrie când va fi următoarea şedinţă a plenului 
consiliului judeţean, consider că acea comisie specială care vizează analiza spaţiilor din 
Bastion  ar trebui să se întâlnească cât mai curând pentru că nu vom avea timp fizic să 
analizăm şi să rezolvăm toate problemele, mai ales că anumite firme care au câştigat 
licitaţiile au renunţat la spaţii şi au ieşit de acolo. 

Pentru a fi eficientă activitatea acestei comisii speciale, care a fost oarecum 
blamată în ultima perioadă, ar trebui să se întâlnească cât mai curând astfel încât să 
rezolve toate problemele până în data de 19 decembrie.  

Cred că putem rezolva aceste probleme doar dacă ne întâlnim din două în două 
zile, având în vedere că sunt şi alte activităţi acum la sfârşit de an.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Eu cred că e bine să începeţi chiar de mâine şi să să finalizăm totul până în data 

de 19 decembrie.  
Dacă mai sunt alte întrebări?  
 
Domnul consilier judeţean Suciu Matei 
Noua structură de control pe drumurile publice care rezidă din ARR va avea 

conducerea, din câte ştiu eu, în judeţul Arad.  Cred că acest lucru nu este bine.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
A fost deja nominalizată?  
 
Domnul consilier judeţean Suciu Matei  
Aşa ştim noi. Aceasta este informaţia care o avem.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă rugăm să nu ne luăm şi să nu discutăm doar pe vorbe şi fără să avem nimic 

concret.  
 
Domnul consilier judeţean Suciu Matei  
Da, dar eu aş vrea să depuneţi toate eforturile ca ea să rămână aici la Timiş 

pentru că aşa e corect.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Şi eu care credeam că la acest punct o să mă felicitaţi pentru că domnul Blaga 

este preşedintele Senatului, iar eu mă aflu în echipa celui care a câştigat această funcţie 
importantă.  

Din acest motiv am aşteptat de la dumneavoastră cuvinte de felicitare, dar văd că 
aşteptările mi-au fost în zadar.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Tocmai de aceea au trecut validările aşa uşor.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficicu 
Bun, vă mulţumesc.  
Dacă mai sunt şi alte probleme pe care doriţi să le discutăm? Dacă nu, dată fiind 

epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 
Timiş. 

 
 
 PREŞEDINTE,                                               SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ  

    Constantin OSTAFICIUC                                             Petrişor NĂDĂŞTEAN  
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